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Spørgsmål nr. S 1231 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Miljøministeren 

Dato: 4. juni 2025 

Stillet af: Leila Stockmarr (EL)  

Mener ministeren, at det er rimeligt, at det et helt år efter, at der blev afsat 

100 mio. kr. til oprensning af eksisterende forurening med PFAS, fortsat ikke 

er muligt at ansøge tilskudspuljerne?  

(Spm. nr. S 1231). 

Begrundelse 

Der henvises til nyheden »Et samlet Folketing bag national handlingsplan 

mod PFAS« bragt på regeringen.dk den 30. maj 2024 og til 

pressemeddelelsen »Region Sjælland står klar til PFAS-indsats i Tune – 

venter stadig på statslig afklaring« bragt på regionsjaelland.dk den 3. juni 

2025. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på leila.stockmarr@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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